

輔導科 108 年度 2 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in February, 2019

1. 參加 2019 台灣燈會-全國花燈競賽

The National Lantern Competition For The 2019 Taiwan Lantern Festival

2 月 13 日運送本所收容人製作之花燈至屏東大鵬灣參加 2019 台灣燈會-全國花燈競賽，並榮獲優等獎項。

The inmates of the center attended the national lantern competition for the 2019 Taiwan Lantern Festival in DaPeng Bay, Pingtung County, and got the Excellent Award.

相關照片



相關照片





2. 二月份文康競賽~吉祥話與讚美成語比手畫腳趣味競賽

Art and Cultural Competition in February: The Charades Of The Holiday Words And Compliments

2月20日下午，舉辦二月份文康競賽~吉祥話與讚美成語比手畫腳趣味競賽，共計有12個單位48名收容人參加，經評分後，第一名為清潔隊，第二名為義二班，第三名為平一班。

In the afternoon of February 2, we held the art and cultural competition of February: the charades of the holiday words and compliments. There are 48 inmates from 12 units attending the game. The result of this competition is the following: the first place is Cleaning Team. The second place is Class of Yi Two. The third is the Class of Ping One.

相關照片

相關照片

